
Zápis ze schůze výboru 17.11.2022 

 

1) Předseda klubu informoval o dokončené termínové listině, včetně krajských termínů. 

2) První závody, které budeme pořádat, jsou krajské přebory dorostu, jun. a dospělých v neděli, 8.1.v 
Praze ve Stromovce. Spolupořadateli jsou Slaný a Nehvizdy. Kameru zajistí M. Vondra, technickou 
četu M. Pufr, vyhlašování Větrovcová, Felcmanová, výplata rozhodčích Knotková. Hlasatel R. Jánský. 

3) Krajské přebory st. žactva budou 22.1 – pořadatel Kolín, Vlašim, Roztoky, Čáslav; ml. žactvo 4.2. 
pořádá Beroun.  

4) Předseda klubu informoval o změně systému soutěže extraligy – budou 2 kola (13.5. nebo 14.5. a 
27.5. nebo 28.5.), všech 8 družstev postupuje do MČR, přidají se vítězové tří skupin národní ligy. Body 
ze základních kol se tím pádem nepřevádí. 

5) Výbor rozhodl, že halový mítink „Kladno Indoor“ bude s ohledem na finance pouze na lokální 
úrovni. 

6) Výbor vyzývá k dokončení přestupů z klubů Česká Lípa, Rakovník, Slavia Praha, LS Kladno, Ústí 
n/Labem-trenéři předají potvrzené přestupní lístky do konce týdne do kanceláře. 

7) H. Větrovcová podala informace o středočeském SCM, pro další rok je zařazeno 18 kladenských 
atletů. 

8) SPS – od nadcházejícího roku budou zařazeni i atleti kategorie dorost a junioři. 

9) Kontakty na sportovní lékaře jsou na stránkách klubu. 

10) Tomáš Musil nabídl fyzioterapeutickou péči. Pokud by kdokoliv měl zájem, má možnost se 
Tomášovi ozvat. 

11) Regenerační místnost v tribuně – M. Voňavka provede kontrolu trysek ve vířivce, J. Knotková 
poptá výrobník ledu. 

12) Výbor schválil pravidla pro účast na MČR jednotlivců. 

13) Výbor rozhodl o úhradě pobytu trenérů na skupinových soustředěních – od kategorie dorostu 
bude klub hradit pobyt trenérů, nižší věkové skupiny – pobyt trenérů bude hrazen navýšením ceny 
účastníků. Trenéři nahlásí do konce roku plánovaná soustředění svých tréninkových skupin. 

14) Výbor rozhodl o zvýšení klubových příspěvků – od roku 2023 budou příspěvky pro přípravky 
4000,- Kč na kalendářní rok, od mladšího žactva 3000,- Kč na rok. Příspěvky se budou platit najednou 
s termínem do konce února. Příspěvky hradí všichni členové, včetně trenérů a členů výboru. 

15) Veškeré přihlášky na závody budou jen prostřednictvím kanceláře. Týká se i veřejných závodů 
nebo závodů jiných krajů. Spolu s přihláškou uhradí závodník i startovné, vyjma určených závodníků. 

16) Plánováno zabezpečení šaten – každý člen obdrží čip od vchodových dveří. Vchody budou 
zabezpečeny kamerami, stejně tak posilovna v hale, popřípadě i v tribuně. 

17) Provozní řád stadionu – bude vyvěšen u chodu na stadion v prostoru cíle. 

18) Úprava desek na tribuně – zajistí Malina, Voňavka, Klesnil. 

19) Schváleny pravidla organizace závodů. 



20) Do konce roku se opraví síť v hale – provede M. Voňavka ve spolupráci s L. Malinou. 

21) Opravu plata v posilovně v tribuně zajistí L. Malina. 

22) K. Hevessy připraví školení pro atletickou kancelář.  

23) K. Hevessy zajistí vysílačky pro závodní kancelář a čelní kameru do cíle. 

24) J. Klesnil bude řešit se správou stadionu opravu sektorů (dálka, disk), sloupků pro časomíru, další 
skladovací prostory. 

25) Místopředseda klubu Marek Voňavka projedná se správou stadionu automatické rozsvěcení a 
zhasínání v šatnách v hale, změnu umístění žebřin v hale a opravu povrchu v horní části tribuny. 
Termín do 10.12.2022. 

25) Do konce roku předseda klubu projedná výrobu dresů s novým dodavatelem. Firma Bartolini 
přestala vyrábět část sortimentu. 

 

 


